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Abstract (en)
[origin: ES8307598A1] The invention relates to an apparatus for printing on receipt forms or the like with a one-line printing mechanism. In order
also to be able to print the form with a number of lines, this is gripped firmly on a sliding carriage and the carriage is moved along into different line
positions on the printing mechanism. A mechanical control mechanism with a cam plate serves for driving the sliding carriage. The closed cam plate
makes possible a control in the retraction and extension direction with a corresponding rotation of the cam plate. The exact positioning of the sliding
carriage is done by a ratchet in the control mechanism. An electronic control takes care of an automatic running of one printing operation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Einrichtung zum Bedrucken von Quittungsformularen oder dergleichen mit einem einzeiligen Druckwerk. Um das
Formular auch mehrzeilig bedrucken zu können, wird dieses auf einem Schlitten festgeklemmt und der Schlitten in verschiedene Zeilenstellungen
am Druckwerk entlang bewegt. Zum Antrieb des Schlittens dient ein mechanisches Steuergetriebe mit einer Kurvenscheibe. Die geschlossene
Kurvenscheibe erlaubt eine Steuerung in Einzugs- und Ausgaberichtung bei gleicher Drehrichtung der Kurvenscheibe. Die exakte Positionierung
des Schlittens erfolgt über ein Klinkengesperre im Steuergetriebe. Eine elektronische Steuerung sorgt für einen automatischen Ablauf eines
Druckvorganges.
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